
Rada Gminy Białośliwie 

Radni 

Protokół nr XIV.2025 

XIV Sesja w dniu 26 marca 2025  

Obrady rozpoczęto 26 marca 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:10 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Betański 

2. Krystyna Brągiel 

3. Mirosław Burzyński 

4. Tomasz Furman 

5. Mateusz Kabatek 

6. Maria Kozak 

7. Teresa Rożniatowska-Gwizdowska 

8. Agnieszka Rybak 

9. Rafał Ryś 

10. Krzysztof Sonnenberg 

11. Piotr Strojek 

12. Joanna Suska 

13. Paulina Szczepańska 

14. Rafał Szweda 

15. Ryszard Wolny 

1. Otwarcie posiedzenia. 

XIV sesję Rady Gminy Białośliwie otworzył i przewodniczył temu posiedzeniu 

Przewodniczący Pan Ryszard Wolny. 

Następnie przeszedł do ślubowania nowo wybranej radnej Rady Gminy, Pani Pauliny 

Szczepańskiej. 



Poinformował, że wybranej w wyborach uzupełniających do Rady Gminy przeprowadzonych  

w dniu 23 marca 2025 r.  radnej, Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Białośliwiu 

wręczył zaświadczenie o wyborze podczas spotkania w Urzędzie Gminy w Białośliwiu, które 

odbyło się w dniu 24 marca 2025 r. 

Następnie przystąpił do złożenia ślubowania przez radną. 

Odczytał rotę ślubowania. Po jej odczytaniu radna powstała i wypowiedziała słowo  

- „ś l u b u j ę”. 

Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania : „ Tak mi dopomóż Bóg”. 

 Poprosił wszystkich o powstanie. 

 

Rota ślubowania – art. 23 a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy  

i jej mieszkańców”. 

 

Poprosił, aby wszyscy usiedli. 

O powstanie poprosił nowo wybraną radną i potwierdzenie słowem: 

 „ś l u b u j ę” ewentualnie 

„Ś l u b u j ę, tak mi dopomóż Bóg”. 

Pani Paulina Szczepańska powstała i złożyła ślubowanie.  

Przewodniczący podziękował i pogratulował radnej Pani Paulinie Szczepańskiej. Stwierdził, że 

radna która ślubowała objęła mandat radnego Rady Gminy Białośliwie. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, na 15-stu ustawowego składu  

w związku z tym posiedzenie jest prawomocne. 

Następnie Przewodniczący powitał wszystkich obecnych: radnych, Wójta oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w posiedzeniu.  

Po czym poinformował, że obrady Rady Gminy Białośliwie są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osób uczestniczących w obradach jest zamieszczona na drzwiach sali obrad.   

W związku z tym zaznaczył, że każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji Rady 

Gminy Białośliwie powinna zapoznać się z treścią tej informacji.  



Ponadto poprosił o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych podczas 

wypowiedzi i prezentacji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został Państwu Radnym doręczony  

w aplikacji e Sesja oraz podany do wiadomości na stronie BIP gminy oraz na tablicach ogłoszeń 

na terenie gminy.   

Zapytał czy ktoś z Pań, Panów Radnych chce złożyć wniosek o uzupełnienie lub zmianę  

w porządku obrad?  

Przewodniczący złożył wniosek o zmianę porządku obrad: 

Zmiana porządku obrad polegająca na dodaniu do porządku obrad punktu 10 - Uchwała sprawie 

zmiany składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy Białośliwie.. 

Głosowano w sprawie: 

zmiana porządku obrad polegająca na dodaniu do porządku obrad punktu 10 - Uchwała sprawie 

zmiany składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy Białośliwie 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, 

Maria Kozak, Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, 

Piotr Strojek, Joanna Suska, Paulina Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Ryś 

Zmiana porządku obrad została przyjęta jednogłośnie. 

 



Odczytał porządek obrad XIV sesji Rady Gminy Białośliwie: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu XII i XIII sesji. 

5. Powołanie sekretarza obrad. 

6. Wystąpienie zaproszonych gości. 

7. Uchwała w sprawie budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r. 

8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białośliwie na 

lata 2025-2030. 

9. Uchwała w sprawie realizacji Programu "Opieka wytchnieniowa" dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego - edycja 2025. 

10. Uchwała sprawie zmiany składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy 

Białośliwie. 

11. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania  

uchwał Rady. 

12. Informacja Przewodniczącego i radnych o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

13. Wolne głosy i informacje. 

14. Zakończenie obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu XII i XIII sesji. 

 

Przewodniczący poprosił sekretarza obrad XII sesji radnego Pana Krzysztofa Sonnenberga 

o przedstawienie wniosku w sprawie protokołu XII sesji. Zapoznał się z protokołem sesji. 

Stwierdził, że odzwierciedla on przebieg sesji i zarekomendował o jego przyjęcie bez 

odczytania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu XII sesji.  

 

Wyniki głosowania 



 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, 

Maria Kozak, Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, 

Piotr Strojek, Joanna Suska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Paulina Szczepańska 

 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Ryś 

 

Protokół XII sesji z dnia 29 stycznia 2025 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący poprosił sekretarza obrad XIII sesji radnego Pana Piotra Strojka 

o przedstawienie wniosku w sprawie protokołu XIII sesji. Zapoznał się z protokołem sesji. 

Stwierdził, że odzwierciedla on przebieg sesji i zarekomendował o jego przyjęcie bez 

odczytania 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu XIII sesji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, 

Maria Kozak, Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, 

Piotr Strojek, Joanna Suska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

 



BRAK GŁOSU (1) 

Paulina Szczepańska 

 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Ryś 

 

Protokół XIII sesji z dnia 26 lutego 2025 r. został przyjęty jednogłośnie. 

5. Powołanie sekretarza obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z przyjętą zasadą funkcję sekretarza obrad 

dzisiejszej sesji pełni radny Pani Joanna Suska. 

6. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Wójt Pan Dawid Tatera korzystając z obecności Pani Joanny G. przedstawicielki Koła 

Gospodyń Wiejskich w Pobórce Wielkiej odczytał list gratulacyjny ( konkurs z jajem na 

potrawę i palmę wielkanocną). Przewodniczący oraz Wójt wręczyli drobne prezenty i list 

gratulacyjny. 

7. Uchwała w sprawie budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r. 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w dniu dzisiejszym. Poprosił Panią Skarbnik o omówienie 

proponowanych zmian. Zmiany zostały omówione. Następnie poprosił komisje  

o przedstawienie wypracowanych opinii.   

Komisja Rewizyjna głos zabrała radna Pani Krystyna Brągiel – opinia pozytywna odnośnie 

budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r. 

Komisja Spraw Społecznych i Gospodarczych  głos zabrała radna Pani Maria Kozak– opinia 

pozytywna odnośnie budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r. 

Komisja Inicjatyw Planowania i Finansów głos zabrał członek Komisji Pan Ryszard Wolny 

– opinia pozytywna odnośnie budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r.  



Więcej głosów w dyskusji nie było.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria Kozak, Teresa 

Rożniatowska-Gwizdowska, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna 

Suska, Paulina Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Burzyński 

 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Ryś 

Uchwała Nr XIV.70.2025 w sprawie zmiany budżetu Gminy Białośliwie na 2025 r.  

została podjęta. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białośliwie na 

 lata 2025-2030. 

 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w dniu dzisiejszym. Następnie poprosił Panią Skarbnik o omówienie 

proponowanych zmian. Zmiany zostały omówione. 

Komisja Rewizyjna głos zabrała radna Pani Krystyna Brągiel – opinia pozytywna odnośnie 

WPF na lata 2025-2030  



Komisja Spraw Społecznych i Gospodarczych  głos zabrała radna Pani Maria Kozak– opinia 

pozytywna odnośnie WPF na lata 2025-2030  

Komisja Inicjatyw Planowania i Finansów głos zabrał członek Komisji Pan Ryszard Wolny 

– opinia pozytywna na lata 2025-2030.  

Więcej głosów w dyskusji nie było.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białośliwie na 

lata 2025-2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria Kozak, Teresa 

Rożniatowska-Gwizdowska, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna 

Suska, Paulina Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Burzyński 

 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Ryś 

Uchwała Nr XIV.71.2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Białośliwie na lata 2025-2030 została podjęta. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

9. Uchwała w sprawie realizacji Programu "Opieka wytchnieniowa" dla Jednostek 

 Samorządu Terytorialnego - edycja 2025. 

 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach 



sesyjnych. Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w dniu dzisiejszym. Pan Wójt odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.  

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie realizacji Programu "Opieka wytchnieniowa" dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego - edycja 2025. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, 

Maria Kozak, Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, 

Piotr Strojek, Joanna Suska, Paulina Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Ryś 

Uchwała Nr XIV.72.2025 sprawie realizacji Programu "Opieka wytchnieniowa" dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego - edycja 2025 została podjęta jednogłośnie. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

10. Uchwała sprawie zmiany składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy Białośliwie 

 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w dniu dzisiejszym. Odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. Więcej 

głosów w dyskusji nie było.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały sprawie zmiany składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy 

Białośliwie.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, 

Maria Kozak, Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, 

Piotr Strojek, Joanna Suska, Paulina Szczepańska, Rafał Szweda, Ryszard Wolny 

 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Ryś 

Uchwała Nr XIV.73.2025 sprawie zmiany składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy 

Białośliwie została podjęta jednogłośnie. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

11. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania                    

uchwał Rady. 

Sprawozdania zostały przekazane drogą elektroniczną przed sesją.  

Wójt Pan Dawid Tatera odczytał sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym oraz 

sprawozdanie z wykonania uchwał. Przewodniczący otworzył dyskusje.  

Radna Pani Krystyna Brągiel – zapytanie w temacie spotkania z Wicemarszałkiem 

Województwa Wkp. Panem Krzysztofem Grabowskim. Poprosiła, aby wytłumaczyć na jakie 

inwestycje środki mogą być przekazane i jakie możliwości ma Gmina? 

Pan Wójt odp., że spotkanie było preludium tego spotkania, które odbyło się w Lokalnej Grupie 

Działania. Omówienie środków, z których będzie się korzystać z nowego rozdania.  

Zastępca Wójta Pan Michał Andrzejak dopowiedział, że w nawiązaniu do tego jest też 

informacja dla rolników, stowarzyszeń, organizacji z naszej Gminy. Lokalna Grupa Działania 

będzie dysponowała grantami. Zachęcił do śledzenia strony, ponieważ będzie szereg informacji 

dot. możliwości skorzystania z grantów.  



Radny Pan Mirosław Burzyński zadał pytanie odnośnie kolejki powiatowej, bo odbyło się już 

kilka spotkań. W wakacje odbędzie się kilkudniowe wydarzenie i jakie środki powiat przekaże 

ze swojej strony?  

Pan Wójt odp., że zostały złożone dwa wnioski o dofinansowanie na organizację tej imprezy. 

Pierwszy z Etno Polska, gdzie dofinansowanie wynosi 95%., 5 wkładu własnego ( musi pokryć 

Towarzystwo Kolejki). Drugi Program Kultura Interwencje 75% dofinansowanie,  

a wkład własny 25%. Z tego drugiego programu jest możliwość sfinansowania przywozu 

parowozów i opiewa na kwotę 200.000 zł. Powiat przygotował wniosek, rozliczeniem tego 

zadania zajmie się Gmina Białośliwie, jeśli będzie program realizowany. Jeśli chodzi  

o organizację obchodów na razie żadnych konkretów nie ma. To wydarzenie będzie być może 

połączone jeszcze z inną imprezą, która będzie organizowana. Na ten moment nic więcej nie 

powie, bo nie ma ostatecznej decyzji.  

Radna Pani Maria Kozak zadała pytanie odnośnie farmy wiatrakowej. Odbyło się spotkanie  

i co było jego efektem? 

Pan Wójt odp., że na poziomie ustawy zmienia się możliwość lokalizacji wiatraków. To znaczy 

są procedowane takie zmiany i oczekiwania. Usytuowanie może być do 500 m. od istniejącej 

zabudowy. W związku z tym jest duże zainteresowanie firm. Podczas spotkań jasno informuje, 

że obecne studium zagospodarowania nie dopuszcza możliwości stawiania wiatraków. Trwają 

prace nad planem ogólnym, następnie rozmowy z Radą Gminy w jakim kierunku będzie się 

zmierzać, czy wyraża się zgodę na takie inwestycje. 10 lat temu zostały podpisane już umowy, 

w których jest zapis, że w ciągu 10 lat od podpisania umowy musi zacząć się inwestycja. 

Umowy za chwilę będą nieważne. Wójt podkreślił konieczność ostrożności przy zawieraniu 

umów przez mieszkańców. 

Radny Pan Mirosław Burzyński zadał pytanie do planu ogólnego. Czy Pan Wójt planuje 

spotkanie z mieszkańcami na temat składania wniosków do planu?  

Pan Wójt odp., że opis przebiegu prac związanych nad sporządzeniem planu ogólnego Gminy 

Białośliwie jest następujący: 

Rada Gminy Białośliwie 21 sierpnia 2024 roku podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu ogólnego. 3 lutego wystąpiono do trzech wykonawców z zapytaniem 

ofertowym, którego przedmiotem zamówienia było sporządzenie ww. dokumentu.  

W wyznaczonym terminie do 20 lutego wpłynęła jedna oferta, której wartość wynosiła 120.000 



zł. brutto. W wyniku analizy i oceny złożonej oferty dokonano wyboru wykonawcy. 11 marca 

została podpisana umowa , 25 marca zostało opublikowane ogłoszenie Wójta Gminy 

Białośliwie o przystąpieniu do sporządzenia planu. Odnośnie spotkania z mieszkańcami jest 

otwarty. Będzie rozmawiać z Panią Sołtys i pozostałymi sołtysami o organizacji takiego 

spotkania.  

Radny Pan Krzysztof Sonnenberg zapytał jakie wnioski wypłynęły ze spotkania z podmiotem 

medycznym podstawowej opieki zdrowotnej w naszej Gminie?  

Pan Wójt odp., że na tym etapie nie chciałby udzielać żadnych informacji. Omówił pewne 

informacje na komisji i ewentualnie mogą porozmawiać indywidualnie. Na ten moment 

wymaga to daleko idącej dyskrecji.  

Zastępca Wójta Pan Michał Andrzejak zachęcił do zapoznania się z możliwościami, gdzie 

grupy nieformalne, czyli te niezarejestrowane mogą ubiegać się o granty. Są to mikro granty na 

poziomie max 7.000 zł. Trzeba wpisać w google „Wielkopolska Wiara”.  

 

Radny Pan Krzysztof Sonnenberg zapytanie odnośnie spotkania z Wicestarostą Pilskim, dot. 

omówienia partnerskiego projektu modernizacji obiektów na kolejce wąskotorowej. Czy 

dotyczyło to, tylko i wyłącznie tego programu, projektu z LGD czy była również informacja na 

jakim etapie są ewentualne możliwości pozyskania środków ministerialnych?  

                                                                                                

Pan Wójt odp., że spotkanie dotyczyło omówienia właśnie programu partnerskiego z Lokalną 

Grupą Działania, który będzie realizowany. Było możliwość pozyskania środków na inne 

obiekty. Niestety w Gminie nie ma gminnego programu rewitalizacji, wobec tego nie mogli 

złożyć wniosku o dofinansowanie tego zadania.  

Radny odp.,  że chodziło mu o złożenie wniosku przez Starostwo Pilskie na modernizację albo 

rewitalizację innych obiektów. Czy ten wniosek został rozpatrzony pozytywnie czy 

negatywnie?  

Wójt powiedział, że jednym z kryteriów było to, że obszar musiał być objęty gminnym 

programem rewitalizacji. Przystąpiono do sporządzenia takie programu i być może będzie 

jeszcze kiedyś takie rozdanie. Są też inne obszary do zrewitalizowania, nie tylko kolejka.  

 

Sprawozdania stanowią załącznik nr 7 i 8 do niniejszego protokołu 

 



12. Informacja Przewodniczącego i radnych o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Informacja została przekazana radnym drogą elektroniczną. Przewodniczący podsumował 

działania podejmowane w okresie międzysesyjnym, w tym współpracę z Lokalną Grupą 

Działania oraz realizację projektów. 

Informacja Przewodniczącego i radnych o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

13. Wolne głosy i informacje. 

Radna Krystyna Brągiel zadała pytanie dotyczące drogi Nieżychowo-Kosztowo, na jakim 

etapie jest realizacja prac?  

Pan Wójt odp., że projektant, który opracowuje projekt tej drogi na ten moment w ogóle nie 

kontaktuje się. Są próby podjęcia kontaktu przez Panią Inspektor, niestety bezskutecznie.  

 

14. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący zakomunikował, że porządek obrad został w całości wyczerpany. Podziękował 

wszystkim za udział i zamknął XIV sesję Rady Gminy Białośliwie 

 

                                                                                         Przewodniczący 

                                                                                    Rady Gminy Białośliwie 

                                                 Ryszard Wolny 

  

 

Przygotował(a): Agnieszka Maternowska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


